
Igołomia-Wawrzeńczyce

1/1

Spotkanie mieszkańców sołectwa Wawrzeńczyce w
temacie planowanej rozbudowy DK 79

We wtorek 30 czerwca na sali gimnastycznej w Wawrzeńczycach, na zaproszenie sołtysów, Pana Edgara Latała oraz Michała Będkowskiego,
spotkali się mieszkańcy sołectwa Wawrzeńczyce w temacie planowanej rozbudowy DK 79.

Na spotkanie zaproszeni byli także przedstawiciele: Urzędu Gminy, GDDKiA oraz biura projektowego IVIA z Katowic, które jest autorem
proponowanych koncepcji rozbudowy DK 79. W spotkaniu wzięło udział ponad 70 mieszkańców, radni i sołtysi miejscowości oraz z-ca wójta
Henryk Jończyk, natomiast zarządca drogi krajowej przysłał sołtysom pismo, w którym poinformował, że na tym etapie GDDKiA nie będzie brała
udziału w spotkaniach z mieszkańcami. W piśmie informuje także o konsultacjach, które będą możliwe w kolejnych etapach postępowania dla tej
inwestycji oraz o możliwości dalszego składania przez mieszkańców wniosków/uwag do opracowywanej dokumentacji. Uczestnicy spotkania,
mieszkańcy Wawrzeńczyc byli rozczarowani nieobecnością przedstawicieli GDDKiA oraz biura projektowego, do których mieli wiele pytań i uwag,
a których nie mogli w tej sytuacji przekazać właściwym osobom.  
Z-ca wójta przedstawił jak wyglądało zgłaszanie uwag i ich zakres przez Urząd Gminy (w dniu 12.05.2020 Wójt Gminy wystosował pismo do
Ministra Infrastruktury, a 18.05.2020 uwagi dla proponowanych koncepcji rozbudowy wysłano do GDDKiA w Krakowie oraz do biura projektowego
IVIA z Katowic). Przedstawił także krótkie sprawozdanie ze spotkania które miało miejsce 25.06.2020 w siedzibie GDDKiA z kierownikiem projektu
p. Moniką Jaszczyk i z-cą dyrektora Oddziału GDDKiA Robertem Jakubiak, a z UG Wójt Józef Rysak i z-ca wójta. W załączeniu notatka ze spotkania


